
Møtereferat - FAU-møte 2 av 5
Dato: 06.11.2024

Tilstede:
1.trinn: Anne Nordby Waldeland
1. trinn: Linn Hege Depui-Bakke
2A Oddbjørn Dugan (vara)
2B Ingrid Vangen Hågensen
3A Marit Ekroll
3B Alexander Elmies-Vestergren
4B Anita Grundetjern
5A Marit Mjøbo
5B Malene Hodnemyr
6A Øyvind Støve
6B Trond Urestad
7A Nina Gustavson

Ikke tilstede: 4A og 7B

Møteleder: Kjetil Abrahamsen
Referent: Utkast skrevet av Alexander Elmies-Vestergren, Kjetil Abrahamsen
reviderer og publiserer

1. Innledning
● Agende gjennomgås. Ingen innvendinger.
● Kommunikasjon er flyttet inn i Spond
● � VEDTAK: Alle klassekontakter inviterer sine vara inn i

Spond-gruppa. (Gruppekode: WMPJL). Det lages en egen
undergruppe for klassekontakter. Det er kun rundergruoen
“klassekontakter” som i utgangspunktet blir invitert til FAU-møte
arrangemnet i Spond.. Klassekontakter inviterer selv vara til
arrangementet dersom de selv ikke kan delta.

2. Info fra skolen
● Har begynt å bruke Klassetrivsel (verktøy for kartlegging av det sosiale)

igjen (
● Har begynt å ta i bruk Dialogmodellen (kursing ved forsker på mobbing

fra UiA og utvikler av Dialogmodellen Ingrid Lund). Har brukt dette
forebyggende med tanke på mobbing.

o Ønsker tilbakemelding fra FAU på hvordan skolen kan få
foreldre til å møte opp?

o Forslag:

▪ Kan kanskje selges inn bedre på forhånd
a. Poengtere at det er veldig gunstig for barna med

en dialog og felles forståelse



b. Gjerne muntlig på foreldremøter i høst. Det
skriftlige kan gjerne forsvinne litt i
informasjonsmengden mange mottar i dag

c. Påmelding? (På ark?)
● Hjertesone (fra Kristiansand kommune, trafikktrygghet)

o Sjøstrand skole skal prioriteres
o Kjetil supplerer fra KOMFUG-møte

▪ Det opprettet antagelig en egen stilling i kommunen som
koordinator for dette arbeidet

● Trivselsleder
o Storefri hver dag
o Alle har fått opplæring i de samme reglene på lekene
o Har vært en stor suksess. Kommer til å fortsette.

● Har studenter for tiden (ulike utdanninger)
● Skriv som du vil

o Skrivegledeprosjekt på 4.trinn
o Lesesenteret i Stavanger

● Nasjonale prøver
o Resultater er klare (på elevnivå)

● Elevundersøkelse
o Kommer. Mellomtrinnet påmeldt i dag.
o Jobber mye med å hjelpe elevene med å forstå spørsmålene

(som kan være vanskelige å tolke)
o Peker på at sosiale medier er en utfordring når det kommer til

mobbing.
3. Årshjul

● Trygghetsvakter
o � Kjetil legger ut instruks og datoer markert med hvilken klasse

som har ansvar
o 5B gjennomførte 1. november med tre foreldre
o Det stilles spørsmål ved hvorvidt det er behov. Det ble evaluert

på FAU-møte før sommeren. Der ble det bestemt at vi ville
fortsette, til tross for mindre aktivitet for øyeblikket. Det kan fort
bli høy aktivitet igjen. Nå må vi følge opp vedtaket. Ny
evaluering før sommeren.

● KOMFUG-møte
o Kjetil var her
o Samling av rektorer og FAU-ledere fra byen
o Mye fokus på skolebehovsplan og trafikk. Ellers lite matnyttig.

● Natteravn i sentrum
o 23.november

▪ Har foreløpig 1 person fra 7A. Ingen fra 7B.

▪ Trenger 2 fra hver
● Trygghetsvakt 22.nov

o 6A: fikser det



4. Neste FAU-møte:
● � VEDTAK: FAU-møte #3 2024/2025 settes til 15. januar 2025

5. Status SU
● Referat ligger skolens nettsider
● Stor takk til 1.trinn som har tatt ansvar for reparasjon av gapahuk
● Politisk sak om elevers skoleprestasjoner og modenhet

o Vurdere om det skal bli lettere å søke om utsatt skolestart
(mindre stigma)

● Elevrådet vil gjerne samarbeide med FAU om trafikksikkerthet
6. Skolebehovsplan

● Alexander informerte om status
● FAU fornøyd med høringsinnspillet og arbeidet til arbeidsgruppa

7. Natteravn (7.trinn)
● Ivaretatt

8. Temamøte
● Gruppa har et forslag: Barnas plattform: Livsmestring verktøy, foreldres

dialog med barna for å bidra til selvfølelse
● Skolen/rektor har foreslått for Kjetil at det kan være Dialogmodellen
● � VEDTAK: FAU gir mandat til gruppa bestående av Linn

Depui-Bakke og Anne Norby Waldeland til å bestemme tema i
samarbeid med Kjetil (leder) og rektor.

9. Trafikksak (jobbe for 40-sone)
● Lite å melde foreløpig. Gruppa jobber med dette fremover.
● � VEDTAK: Anita kaller inn til møte i gruppa for å planlegge veien

videre
10.Gapahuk

● Ca. 15 voksne og mange unger fra 1.trinn møtte opp
● To benker ble laget, det ble ryddet og kappet ved
● Prosjektet er fullført

11.Dugnad/kakesalg (6.trinn)
● Kjetil oppfordrer 6.trinn til å være tidlig ute med å informere
● Sist gang ble det formidlet til hjemmene at alle barn måtte stille med én

kake, og det ble solgt for 20kr pr. kakestykke.
● Fikk inn 18 000kr sist gang
● 6.trinn har kontroll!
●
● � VEDTAK: FAU-medlemmer minner om denne oppfordringen til

sine respektive foreldregrupper

12.Kjetil minnet om at FAU i fjor kom med et vedtak i fjor som oppfordrer klassene
på Sjøstrand til å legge dugnadskravet/dugnadspresset så lavt som mulig
utover kakesalg i 6.trinn. Dugnadspreset er stort på ungdomsskolen og
fritidsaktiviteter.Kommende og nåværende 7.klasser oppfordres til å legge
ambisjonene på skoletur/skoleavslutning der etter.


